

## Hallands Dreverklubbs styrelsemöte.

Datum: 2024-10-03

Plats: Kvibille gästis

Närvaro: Peter Burström, Pål Lönnergård, Magnus Arvidsson, Sofia Erikhans Karlsson & Elisabet Svensson. Suppleanter Ann Bengtsson & Anders Johansson har anmält förhinder.

**1. Mötets öppnande:**

Ordförande Peter Burström hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

**2. Närvarande:**

Se ovan.

**3. Val av justerare:**

Sofia Erikhans Karlsson valdes att justera dagens protokoll.

**4. Godkännande av dagordningen:**

Dagordningen godkändes.

**5. Senaste mötesprotokollet:**

Fans inget att ta upp från föregående möte.

**6. Föreningskunskap Mitt SKK:**

Peter informerade att Föreningskunskap Mitt SKK finns digitalt och är kostnadsfritt. Sofia provar att gå kursen.

**7. Vårt samarbete med Hallands stövarklubb – hur ska det fungera?**

Vi föreslår att Hallands Stövarklubb och Hallands Dreverklubb turas om och utser domare vart annat år. Vi vill att vi har lotteriet och att de har serveringen som det var innan pandemin.

Peter ska höra med Stövarklubben vad de tycker, eller om de har några andra förslag.

I HDK är det utställningsansvarig och styrelsen som kommer med förslag om utställningsdomare.

För att de nya domarna ska få chansen ska vi försöka använda lite nyare utställningsdomare i Falkenberg och lite mer erfarna domare i Ullared om det är ok med Stövarklubben. Domare till 2025 är redan tillfrågade.

Samling en timme innan vi öppnar anmäla.

Önskemål om en checklista vad som ska göras innan och under utställningen. Det är bra om Ann är med när vi gör den.

**8. Digitalisering av våra utställningar, kritikersystem, dreverdata:**

Peter har en laptop som ringsekreteraren kan använda och skriva in kritiken direkt och även fri surf som han kan dela vid utställningarna. Peter har pratat med Jönköpings DK och de delar inte längre ut några kritikklappar under utställningen utan mailar dem dagen efter. De har som vi investerat i en bra ljudanläggning så det går att höra kritiken.

**9. Ska vi skriva motion om att höja kraven från ett andra pris till ett första pris på jaktprov:**

Mötet beslutade att skriva en motion att höja kraven från ett andra pris till ett första pris på jaktprov för att hunden ska få rekommenderas i avel. En andra motion om vad det blir för åtgärd om man inte följer reglerna om den första motionen går igenom.

**10. Mål framåt & vad har vi uppnått:**

Fortsatt gott samarbete med stövarklubben och att även ge de nya utställningsdomarna chansen se punkt 7. Att vi i styrelsen ska föregå med gott exempel genom att följa SDK rekommendationer generellt och i synnerhet i avelsarbetet.

**11. Fortsätta att utveckla våran hemsida & få bort HDK adress:**

Utveckling av våran hemsida fortsätter med en flik med sponsorer. En felaktig adress kommer upp när man googlar på Hallands dreverklubb. Försök att få bort den har gjorts, men inte lyckats.

**12. Planering inför DS 2028, när ska vi börja?**

Våren 2025 ska vi börjar titta på vad vi har för boendialternativ i Halland som passar behoven.

**13. Medlemsträffar, Aktiviteter:**

Ann och co har gjort ett bra jobb med ringträning som har varit uppskattat av deltagarna och så även viltspårningen.

Medlemsträffen var också uppskattad och vi tänker ha en träff även nästa år i september. Vi spånar på intressanta ämnen.

**14. Årsmötet 2025. Ska vi bjuda på mat och ha ett lotteri:**

Mötet beslutade att på årsmötet bjuder vi medlemmarna på mat och har även ett lotteri.

**15. Övriga frågor:**

Inga övriga frågor.

**16. Mötet avslutande:**

Peter avslutade mötet.

Sekreterare:

-----

Elisabet Svensson

Justerare:

-----

Sofia Erikhans Karlsson